
Zápis 
z březnového (2021) jednání P-SČF, 

provedeného technickými prostředky ve smyslu § 60 Stanov SČF, z.s. 
 

Účastníci: Beneš F., Cacka, Fencl, Helm, Chudoba, Kunc, Maleček, Musil, 
Münzberger, Okáč,  Schiller, Svoboda, Šolc, Töpfer, Vaníček; 
 
 
P-SČF projednalo výše uvedeným způsobem následující problematiku a přijalo tato 
rozhodnutí: 
 

1) P-SČF schvaluje návrh FEPA na rozšíření soutěžní třídy jednorámových 
exponátů na dvou, nebo třírámové na soutěžních výstavách. V případě, že 
bude tato iniciativa ze strany FEPA definitivně schválena a budou vytvořena 
hodnotící kriteria pro tuto novou situaci, ukládá P-SČF Výstavní komisi 
zapracovat vše potřebné do našeho Výstavního řádu. 

 
Pro: 10                         Proti: 3                            Zdržel se: 2 

 
2) P-SČF schvaluje výsledek hospodaření za rok 2020 a návrh finančního plánu 

na rok 2021 ; 
 

3) P-SČF ukládá tajemníkovi SČF zajistit realizaci a kontrolu plnění schváleného 
finančního plánu pro rok 2021; 

 
Pro: 12                          Proti: 0                           Zdržel se: 3 
 
4) P-SČF rozhodlo, že otázka zvýšení členských příspěvků a jejich úprava 
v jednotlivých letech bude předmětem jednání nejbližší Valné hromady. 

 
5) P-SČF schválilo návrh na kandidaturu ČMSPH na udělení Certificate of 

Appreciation for the Oustanding Activities for the Promotion of Philately, který 
je udělován FEPA. Současně pověřuje V.Vaníčka, místopředsedu pro 
zahraniční činnost, zpracovat potřebný návrh a jménem SČF jej předat FEPA 
k dalšímu rozhodnutí. 

 
       Pro: 8                        Proti : 7                           Zdržel se: 0 
 
 
Zapsal: Cacka 
V Praze dne 19.4.2021 


